
Grundejerforeningen 10 a m.fl. Østre og Vestre Tversted 
Referat af generalforsamlingen d. 7. april 2012 

 
1. Valg af dirigent 
 
Før det første punkt på dagsordenen sang vi ”Det er i dag et vejr”. Gert Nielsen, Bogfinkevej 3, 
bød herefter velkommen til alle og et særligt velkommen til nye medlemmer fra Uglevej, der 
havde taget imod invitationen til at deltage og til at blive medlemmer af foreningen. Efter en 
præsentationsrunde foreslog Gert Poul Weihrauch, Bogfinkevej 4, som dirigent for 
generalforsamlingen.  
Poul startede med at konstatere, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt. Carsten 
Mortensen, Bogfinkevej 5, blev foreslået og valgt som referent, og Niels Christian Jensen, 
Gøgevej 31 og Jens Larsen, Duevej 7, blev foreslået og valgt som stemmetællere. 
 
2. Bestyrelsens beretning v/formanden 
 
Gert redegjorde i beretningen for nedenstående punkter: 

- Vedligeholdelse af Gøgevej, øvrige veje, stier og fællesarealer 
Gøgevej har været i dårlig forfatning store dele af 2011 og hele vinteren 

- Grundejerforeningen Vestre Klit, som vi deler udgifter til Gøgevej med  
Bestyrelsen har accepteret et mindre bidrag fra ”Vestre Klit” end de 30 %, som de 
normalt betaler. Bidraget for 2011 blev sat til 1500 kr. 

- Medlemskab og bidrag 
Medlemskab af foreningen er frivilligt, men vejbidrag skal betales, hvis en grundejer, 
der benytter Gøgevej, ikke ønsker medlemskab. Kassereren har opgjort, hvad et 
vejbidrag ville have udgjort i 2011. Det ville have været 183 kr. 

- Uglevej og Floddalsvej 
Der er sendt invitationer til Uglevej om medlemskab af foreningen, og foreløbig har 
Uglevej 4, 6 og 10 taget imod. Uglevej 5 er i forvejen medlem. 

- Badesti 
Der er aftalt en løsning på færdslen på stien fra fællesarealet med den grundejer, der 
følte sig generet af færdsel tæt på sit hus. 

- Ordensreglement 
Bestyrelsen har udarbejdet et ordensreglement, der var til kommentering. 

- Postkasseanlæg 
Foreningen skulle kunne slippe for at opsætte postkasseanlæg iht. postkasseloven. 

- Tømning af septiktanke 
Tømning kan ses på Hjørring Kommunes hjemmeside (link fra foreningens 
hjemmeside), og der er mulighed for sms-meddelelser vedr. tømning (varsel og 
kvittering) 

- Fibernet 
Fastnet telefon eller mobilnet. Kassereren har fået oplysninger om et særligt 
sommerhusabonnement, der vil komme senere på året. Dette vil blive meddelt på 
hjemmesiden. 

- Afhentning af grene og kviste 
Aagaards Maskinstation (tlf.: 98 48 87 05) tilbyder flishugning efter timepris og evt. 
afhentning af grene og kviste kort før Skt. Hans mod betaling.  

- Foreningens hjemmeside 
Gert præsenterede foreningens hjemmeside og sidens webmaster 

 
 
 



Der fremkom følgende bemærkninger til bestyrelsens beretning: 
 

- Tvivl om tømning af septiktank 
- Cykling (specielt mountainbike) og ridning frabedes på stierne i området og til stranden 
- Ønske om tilmelding til nyhedsmail på hjemmeside 
- Naturen bør respekteres i farver og materialer på grunde, tilkørselsveje og huse 

 
3. Fremlæggelse af regnskab 
 
Peter Overgaard, Bogfinkevej 8, redegjorde for forhandlingerne om vejbidraget fra ”Vestre 
Klit” og årets regnskab, der blev godkendt af forsamlingen. 
 
4. Indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Valg af  
 
Kasserer: Peter Overgaard, Bogfinkevej 8, og sekretær: Carsten Mortensen, Bogfinkevej 5 
blev begge genvalgt. 
 
6. Valg af  
 
2 suppleanter: Jens Larsen, Duevej 7 og Niels Christian Jensen, Gøgevej 31, blev genvalgt 
som henholdsvis 1. og 2. suppleant. 
 
7. Valg af  
 
Revisor: Kirsten Albahn Hansen, Musvågevej 4, blev valgt til revisor. 
2 revisorsuppleanter: Benedicte Coulthard, Bogfinkevej 1, ønskede ikke at fortsætte, da hun 
måske snart overdrager sit hus. Helle Juul Larsen, Gøgevej 25, blev valgt som revisorsup-
pleant. 
 
8. Fremlæggelse af budget og kontingentfastsættelse  
 
Der var udarbejdet skriftligt budget for 2012, 2013 og 2014, og da der bl.a. forventes stigende 
eller udgifter til renovering af Gøgevej i 2012, bliver der formentlig et underskud.  
Bestyrelsen foreslog derfor kontingentet for 2013 hævet til 300 kr. (+ 40 kr. 
opkrævningsgebyr), hvilket blev enstemmigt vedtaget af forsamlingen.  
 
9. Eventuelt 
 
Der var ros for hjemmesiden og for et ekstra fokus på renoveringen af Gøgevej. 
Webmasteren fik overrakt en beskeden gave for sit store arbejde. 
Og Hugo sluttede af med en opfordring til at næste års valg af bestyrelsesmedlemmer ikke 
nødvendigvis forudsatte, at man er korsanger:O) 
 


